

60%浓缩乳胶的生产制造商,销售出口商 MANUFACTURE, SALE AND SERVICE OF CONCENTRATED LATEX 60% DRC AND NATURAL RUBBER SKIM CREPE

## **CHAIYAPORN LATEX CO.,LTD.**











# **COMPANY BACKGROUND**

CHAIYAPORN LATEX CO.LTD. is a leading provider of high-quality latex products for various industries. With headquarters located in the heart of the latex manufacturing hub, our company prides itself on delivering superior latex that meets the diverse needs of our customers worldwide.

Established in 1989, Chaiyaporn Latex Co.Ltd. has emerged as a trusted name in the latex industry. Over the years, we have built a reputation for excellence through our commitment to continuous improvement, technological innovation, and customer satisfaction.

財雅朋橡胶有限公司是为各行业提供高品质乳胶产品的领先供应商, 我们公司的总部位于乳胶制造中心的中心地带,我们以提供优质乳 胶来满足全球客户的多样化需求而感到自豪。

公司背景: 財雅朋橡胶有限公司成立于1989年。 已成为乳胶行业值 得信赖的品牌。 多年来,我们通过致力于持续改进、技术创新和客户 满意度而建立了卓越的声誉。



## **VISION & MISSION**

วิสัยทัศน์และพันธกิจ 使命和愿景

#### VISION -

- 1. We're committed to delivering our customers, having regard to sustainable satisfaction.
- 2. We're committed to caring pollution emission and saving environment.

#### MISSION

1.We're dedicated to all steps of processing to increase efficiency and effectiveness of product and work. 2.We're dedicated to reducing all wastes from our production activities to save environment.

#### วิสัยทัศน์

- 1. เรามุ่งมั่นที่จะส่งมอบสินค้าและบริการให้กับลูกค้าของเรา โดยคำนึงถึงความพึงพอใจอย่างยั่งยืน
- 2. เรามุ่งมั่นที่จะดูแลในการปล่อยมลพิษและใส่ใจต่อสิ่งแวดล้อม

- 1. เราจะทุ่มเทให้กับทุกขั้นตอนของการผลิต เพื่อเพิ่มประสิทธิภาพ และประสิทธิผลของผลิตภัณฑ์และขั้นตอนการทำงาน
- 2. เราจะทุ่มเทเพื่อลดของเสียทั้งหมดของบริษัท จากทุกขั้นตอนของ การผลิตเพื่อรักษาสิ่งแวดล้อม

我们的使命是生产超出客户期望的一流浓缩乳胶,同时坚 持最高的质量、可持续性和客户服务标准。 我们的愿景是 成为全球寻求可靠乳胶解决方案的企业的首选合作伙伴。

## **FUTURE GOALS & VISION**

Future Goals and Vision: Looking ahead, we aim to expand our product market, strengthen partnerships, and enhance confidence in our allies to maintain our growth trajectory even further.

เรามงมั่นที่จะขยายตลาดสำหรับผลิตภัณฑ์ของเรา เสริมสร้างความร่วมมือ และเพิ่มความมั่นใจให้กับพันธมิตรของเรา เพื่อรักษาการเติบโต อย่างมั่นคงของเราต่อไป

#### 未来目标和愿景

展望未来, 我们的目标是扩大我们的产品市场, 加强合作伙伴关系,并增强我们盟友的信心, 以进一步保持我们稳步发展

## **OUR PRODUCT**

## สินค้าของบริษัท 产品



# Certificate of Registration To enter the control of the control o



# WE MAINLY PRODUCE 60% CONCENTRATED LATEX

Our product is known for its superior quality, consistency, and performance, making it ideal for various applications across industries such as healthcare, bedding, automotive, construction, and more.

#### TARGET MARKET

Our target market includes manufacturers, wholesalers, retailers, and end-users who demand high-quality 60% concentrated latex product for their specific needs. We cater to businesses across diverse industries, both domestically and internationally.

#### 我们主要生产60%浓缩乳胶

我们的产品以其卓越的品质、一致性和性能而闻名,非常适合医疗保健、 床上用品、汽车、建筑等行业的各种应用。

#### 目标市场

我们的目标市场包括制造商、批发商、零售商和最终用户,他们需要高质量的60%浓缩乳胶产品以满足其特定需求。 我们为国内外不同行业的企业提供服



#### **ACHIEVEMENTS & AWARDS**

- A member of Thai Latex Association of Thailand since 1995
- Recognized for our commitment to quality management by ISO 9001:2015
- Recognized for our commitment to sustainability and environmental stewardship by ISO 14001:2015

#### ความสำเร็จและใบรับรองมาตรฐานการทำงาน

- บริษัทฯ เป็นสมาชิกสมาคมน้ำยางข้นแห่งประเทศไทย ตั้งแต่ปี 2538
- การจัดการคุณภาพการทำงานผ่านมาตรฐาน ISO 9001:2015
- การจัดการความยั่งยืนและการดูแลสิ่งแวดล้อม ผ่านมาตรฐาน ISO 14001:2015

#### 成就及奖项

- · 自1995年起成为泰国乳胶协会会员
- · 我们对质量管理的承诺获得 ISO 9001:2015 认可
- ・我们对可持续发展和环境管理的承诺获得 ISO 14001:2015 认可

#### **TEAM & LEADERSHIP**

At Chaiyaporn Latex Co.Ltd., our team comprises seasoned professionals with extensive experience in the latex industry.

Our leadership team is dedicated to driving innovation, fostering collaboration, and delivering exceptional results for our customers.

#### ้ทีมงานและความเป็นผู้นำ

้ทีมงานของเราประกอบด้วยผู้เชี่ยวชาญที่มีประสบการณ์มากมาย ในอุตสาหกรรมน้ำยางข้น

ทีมผู้นำของเรามุ่งมั่นที่จะขับเคลื่อนนวัตกรรมส่งเสริมการทำงานร่วมกัน และส่งมอบผลิตภัณฑ์ที่ดีเยี่ยมสำหรับลูกค้าของเรา

#### 团队和领导力

我们的团队由在乳胶行业拥有丰富经验的经验丰富的专业人士组成。 我们的领导团队致力于推动创新、促进协作并为客户提供卓越的成果

# **CSR**

#### **CORPORATE SOCIAL RESPONSIBILITY**

We are committed to responsible manufacturing practices and environmental sustainability. Our initiatives include waste reduction, energy efficiency measures, and community outreach programs aimed at supporting local communities and promoting social welfare.

#### ความรับผิดชอบต่อสังคมขององค์กร (CSR)

เรามุ่งมั่นที่จะปฏิบัติตามหลักปฏิบัติด้านการผลิตอย่างมีความรับผิดชอบ และความยั่งยืนด้านสิ่งแวดล้อม

โครงการริเริ่มของเราประกอบด้วยการลดขยะ มาตรการประหยัดพลังงาน และโครงการเข้าถึงชุมชนที่ออกแบบมาเพื่อสนับสนุนชุมชนท้องถิ่น และส่งเสริมสวัสดิการสังคม

#### 企业社会责任 (CSR)

我们致力于负责任的制造实践和环境可持续发展。 我们的举措包括减少废物、 能源效率措施以及旨在支持当地社区和促进社会福利的社区外展计划



## **CONTACT US**

### บริษัท ไชยาพรลาเท็กซ์ จำกัด (สำนักงานใหญ่)

เลขประจำตัวผู้เสียภาษี 0105531032519 99/3 ม.10 ถ.เอเซียสายใหม่ ต.ท่าซ้าง อ.บางกล่ำ จ.สงขลา 90110

#### 財雅朋橡胶有限公司

**CHAIYAPORN LATEX CO.,LTD. (HEAD OFFICE)** 

TAX ID 0105531032519 99/3 M. 10 New Asia Road Thachang Bangklum Songkhla, Thailand 90110



CALL 电话 (+66) 89-733-5590, (+66) 85-892-0999



EMAIL 电子邮件 chaiyapornlatex@gmail.com

WWW.CHAITEX.COM

